
 
Ulica padlih borcev 2, 

5220 TOLMIN 

Občinski svet 

T: (05)381 95 00 – F: (05)381 95 23 – W: www.tolmin.si – E: info@tolmin.si Stran 1 od 16 
 

Številka: 011-0045/2021 

Datum: 26. 11. 2021 
 

 

ZAPISNIK  
 

24. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 
ki je potekala v četrtek, 25. 11. 2021 ob 17.00 preko programa za oddaljene konferenčne 

storitve ZOOM 

 
 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Žan Isakoski Drole, Nataša Gabršček, 
Klemen Grahelj, Peter Kavčič, Maša Klavora, Aljoša Križnič, Karel Laharnar, Boris Leban, Miha Mežnar, 

Darija Mrak, Špela Mrak, Gregor Poljak, Grega Rodman, Jasna Rot, Matej Skočir, Klemen Šavli, Tomaž 
Štenkler, Matjaž Žbogar.  

 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Brigita Jerkič, Gregor Lapanja, Danijel Oblak. 
 

NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 
 

OSTALI PRISOTNI: župan Uroš Brežan, člani občinske uprave: direktor občinske uprave mag. Matjaž 

Kos, pomočnik vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij Borut Rovšček, vodja oddelka za 
gospodarstvo, negospodarstvo in finance Janja Bičič, višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej 

Kavčič, višji svetovalec za pravne zadeve Davorin Simčič, višji svetovalec za pravne zadeve Miran Mavri, 
višja svetovalka za komunalno gospodarstvo Milena Leban, direktorica VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin 

Martina Kenda (k 5. in 7. točki), direktor Posoškega razvojnega centra Simon Škvor (k 6. točki), višja 
svetovalka za inšpekcijske zadeve na Medobčinski upravi občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči 

Maja Ipavec Humar (k 6. točki), pomočnica direktorice CSD Severna Primorska, Enota Tolmin mag. 

Kristina Šturm Leban (k 8. točki), direktor Komunale Tolmin Berti Rutar (k 9. točki), predsednica 
Nadzornega odbora Občine Tolmin Milena Velišček.  

 
NOVINARJI: Mariša Bizjak (Radio Koper), Simona Skočir (Primorski Val). 

 

 
K 1. točki dnevnega reda.  

 
Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

 

Sejo je ob 17.00 pričel župan Uroš Brežan in ugotovil, da je občinski svet sklepčen. 
 

Direktor občinske uprave Matjaž Kos je na kratko podal navodila glede aplikacije zoom ter poteka 
glasovanja.  

 
Ob pričetku seje je bilo prisotnih 19 članov OS. Predsedujoči je odprl razpravo na dnevni red, 

razpravljavcev ni bilo. 

 
Predsedujoči je predlagani dnevni red dal na glasovanje:  
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DNEVNI RED 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 23. seje občinskega sveta. 
3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2021, v prvi obravnavi. 
4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2022, v prvi obravnavi. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi VVZ 
Ilke Devetak Bignami, v prvi obravnavi. 

6. Razprava in sklepanje o soglasju k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda Posoški 
razvojni center. 

7. Razprava in sklepanje o predlogu spremembe cen programov vrtcev v občini Tolmin za leto 2021. 

8. Razprava in sklepanje o predlogu Strateškega dokumenta za starejše v občini Tolmin 2021-2026, 
Starejši smo in bomo vsi. 

9. Razprava in sklepanje o spremembi cen oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalnih 
odpadnih in padavinskih voda ter ravnanja s komunalnimi odpadki. 

10. Obravnava poročila Nadzornega odbora o nadzoru investicijskih odhodkov Občine Tolmin v letih 2019 
in 2020. 

11. Volitve in imenovanja.  

12. Premoženjsko pravne zadeve. 
13. Vprašanja in predlogi. 

 
Člani OS so glasovali o predlaganem dnevnem redu.  
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 

Sprejme se predlagani dnevni red. 
 

DNEVNI RED 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 23. seje občinskega sveta. 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine 
Tolmin za leto 2021, v prvi obravnavi. 

4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine 
Tolmin za leto 2022, v prvi obravnavi. 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi VVZ Ilke Devetak Bignami, v prvi obravnavi. 

6. Razprava in sklepanje o soglasju k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda 

Posoški razvojni center. 
7. Razprava in sklepanje o predlogu spremembe cen programov vrtcev v občini Tolmin za 

leto 2021. 
8. Razprava in sklepanje o predlogu Strateškega dokumenta za starejše v občini Tolmin 

2021-2026, Starejši smo in bomo vsi. 

9. Razprava in sklepanje o spremembi cen oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja 
komunalnih odpadnih in padavinskih voda ter ravnanja s komunalnimi odpadki. 

10. Obravnava poročila Nadzornega odbora o nadzoru investicijskih odhodkov Občine 
Tolmin v letih 2019 in 2020. 

11. Volitve in imenovanja.  

12. Premoženjsko pravne zadeve. 
13. Vprašanja in predlogi. 
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K 2. točki dnevnega reda. 
 

Razprava in sklepanje o zapisniku 23. seje občinskega sveta. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo o zapisniku 23. seje OS, razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoči je dal predlog zapisnika na glasovanje. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se zapisnik 23. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 
 

K 3. točki dnevnega reda. 
 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin 

za leto 2021, v prvi obravnavi. 
 

Poročevalec župan Uroš Brežan, ki je podal obrazložitve k 3. in 4. točki dnevnega reda skupaj. 
 

Za Odbor za gospodarstvo je poročal predsednik odbora Matej Skočir, za Odbor za kmetijstvo, turizem 

in razvoj podeželja predsednik odbora Boris Leban, za Odbor za družbene dejavnosti predsednik odbora 
Peter Kavčič, za Odbor za gospodarske javne službe in promet predsednik odbora Oton Bratuž, za Odbor 

za okolje in prostor predsednik odbora Klemen Šavli ter za Statutarno pravno komisijo član komisije 
Grega Rodman. 

 
Skozi razpravo so bila podana naslednja vprašanja ter pobude: 

 

Matjaž Žbogar v obrazložitvah ni zasledil, da so zagotovljena sredstva za projektiranje glede vodooskrbe 
Lom, zato ga je zanimalo, iz katerih sredstev se projektiranje financira ter zakaj NRP za leto 2023 tega 

ne vsebuje. Glede investicije lokalne ceste Most na Soči - poglobitev ceste ga je zanimalo, zakaj se je 
investicijo umaknilo oz. zakaj se niso porazdelila sredstva, da bi se to cesto lahko dodatno saniralo 

(nujno bo potrebna investicija nad Drobočnikom) ali pa, da bi se od zadnje hiše na Mostu na Soči uredila 

obvozna cesta do Postaje v makadamski izvedbi, namenjena težjim vozilom.   
 

Tomaž Štenkler je podal dve pobudi, in sicer v proračunu za leto 2022 je predvideno urejanje levega 
brega kanalizacije in vodovoda ter samega starega vaškega jedra v Podbrdu. Po pregledu popisa del ter 

prejemu predračunov se že sedaj vidi, da bo sredstev premalo, zato predlaga, da se vsaj za 30.000 eur 

zvišajo sredstva na teh dveh postavkah. Kot drugo pobudo pa predlaga prodajo starih prostorov pošte 
in matičnega urada na Grahovem ob Bači, za predvidoma 25.000 do 30.000 eur. 

 
Karel Laharnar je podal pobudo glede preplastitve ceste med Prapetnim Brdom in Markaducem (cca. 

30.000 eur) ter glede ureditve načina urejanja mrliških vežic (nekaj sredstev lahko namenijo iz 
sofinanciranja projektov KS, potrebovala pa bi se še dodatna sredstva). 

 

Direktor Komunale Tolmin d.o.o. Berti Rutar je glede vodooskrbe Lom povedal, da so v postopku 
pridobivanja gradbenega dovoljenja od Tolminskega do Kanalskega Loma. Župan je povedal, da bo 

potrebno investicijo tudi primerno uvrstiti v NRP za leto 2023. Glede obvozne ceste do Postaje je župan 
pojasnil, da se ne ve kako je to urejeno z lastništvi parcel.  

 

V zvezi s pobudo za zagotovitev dodatnih sredstev za investicije v Podbrdu je župan povedal, da bo 
potrebno izračune natančno preveriti, glede prodaje prostorov na Grahovem ob Bači pa ne vidi posebnih 

težav.  
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Glede pobude Karla Laharnarja o preplastitvi ceste je župan povedal, da se bo zadeva preverila, način 
urejanja vežic pa bo težko uredit do 2. branja proračuna. 

 
Tomaž Štenkler je izrazil še pobudo o ureditvi dela poti Kala ter dodelitvi sredstev KS Stržišče. 

 
Miha Mežnarja je zanimalo kaj bo z obstoječo stavbo policijske uprave Tolmin, ko se bo le ta preselila, 

ter ali je pravilen znesek 300.000 eur glob postavljenega radarja v Kanalu s strani Medobčinske uprave 

občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči. Želel je obrazložitev glede projekta prenove mestnega 
trga, prenosa sredstev za urejanje turistične infrastrukture Zavodu za turizem Dolina Soče, vzrok 

znižanja subvencij komunalnih odpadkov, neujemanje števil zaposlenih v kadrovskem načrtu občinske 
uprave ter širjenje zbirnega centra v Volčah. Podal je dve pobudi in sicer glede asfaltacije parkirišča na 

Pelancah ter obnovitev vežice v Tolminu (ureditev ogrevanja). 

 
Mag. Matjaž Kos je glede selitve policije pojasnil, da se trenutno nova stavba policijske uprave projektira, 

glede trenutne stavbe pa je želja občine, da bi se to stavbo dobilo v last ter da bi tam mogoče uredili 
stanovanja za mlade, center za delo na daljavo ali prostore občinske uprave. 

V občini Kanal bodo postavili dva radarja, številke pa so izhajale iz prvih let, ko je bil radar postavljen. 
Tudi v občini Tolmin nameravamo postaviti radar. 

Glede urejanja turistične infrastrukture je v proračunu za leto 2022 sprememba, saj bo Zavod za turizem 

Dolina Soče sam zagotavljal ta sredstva. 
Pri kadrovskem načrtu občinske uprave za 2022 je tudi sprememba, saj sta v uradu župana predvidena 

dve novi delovni mesti, ki bosta pokrivali področje sedanjih družbenih dejavnosti, in sicer višji svetovalec 
za vzgojo in izobraževanje, šport in zdravstvo ter svetovalec za kulturo, socialno varstvo in mladinske 

dejavnosti. 

 
Borut Rovšček je pojasnil projekt prenove Mestnega trga, in sicer prenovilo se bo območje od križišča 

do bara Mujšč ter območje pred penzionom Rutar in park za tem. Tla se bodo menjala  v drugo strukturo 
parka, zadaj pa bo namenjen oder za razne prireditve. 

 
Župan je še dodatno pojasnil, da se tla tik pred kinogledališčem ne bodo menjala. Glede pobude za 

asfaltacijo parkirišča na Pelancah pa je pojasnil, da smo seznanjeni s težavami, ki nastanejo pri večjih 

padavinah, vendar je to občutljivo območje iz vidika dediščine 1. sv. vojne. 
 

Direktor Komunale Tolmin d.o.o. Berti Rutar je glede širjenja zbirnega centra v Volčah pojasnil, da je le 
to postalo premajhno, saj je nastala potreba po dodatnih površinah za ločeno zbiranje odpadkov. Želeli 

so se širiti na plato deponije, vendar po zakonodaji to ni mogoče, zato imajo predviden en del zemljišč 

prek potoka, da bi se tako širili v manj vredna zemljišča. 
Glede nižjih subvencij za komunalne odpadke je pojasnil, da je poračun pokazal, da bi bila omrežnina 

skoraj 0 in zato se je pojavila manjša potreba po subvencioniranju te omrežnine. 
Iz sredstev amortizacije se je obnovila stara vežica, obnovili so se zidovi, streha na novi vežici, imajo 

tudi že izdelan projekt za ureditev notranjosti vežice, vendar trenutna sredstva v sklopu amortizacije ne 

zadoščajo, predvidevajo, da bi bila vrednost te investicije med 50.000 eur in 100.000 eur. 
 

Oton Bratuž je izrazil pomislek glede postavitve radarja v občini Tolmin, da le ta ne sme biti postavljen 
iz naslova polnjenja občinskega proračuna, ampak zaradi umirjanja prometa. Zanimalo ga je, zakaj bo 

lokacija Slap ob Idrijci in ne kak drug kraj. 
 

Mag. Matjaž Kos je pojasnil, da je primarni namen radarja seveda umirjanje prometa, pobuda pa je 

prišla iz lokalnega okolja in je usklajena z SPVCP. 
 

Špela Mrak je glede postavitve radarja dodatno obrazložila, da je to dolgoletna problematika v KS Slap 
ob Idrijci ter da so sami prebivalci na zborih krajanov na to opozarjali. 

 

Matej Skočir je kot vodja delovne skupine za ureditev prireditvenega prostora Sotočje podal pobudo za 
zagotovitev sredstev za bolj trajne rešitve glede javnih stranišč na tem prostoru. 
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Gregorja Poljaka je ob koncu leta zanimala smiselnost rebalansa 2021, možnost kadrovske okrepitve na 
Medobčinski upravi občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči, zaposlitve na oddelku za 

gospodarstvo, negospodarstvo in finance ter možnost dodatnih sredstev v proračunu 2022 v okviru 
projekta Smart Village. 

 
Mag. Matjaž Kos je pojasnil, da se bo potrebno še dogovoriti glede upravljanja z radarjem, trenutno pa 

se zaključuje razpis za dodatnega občinskega redarja. Na oddelku za gospodarstvo, negospodarstvo in 

finance je bilo zasedeno novo delovno mesto višjega svetovalca za finance, zasedeno pa je tudi delovno 
mesto višjega svetovalca za javna naročila. 

 
Vodja oddelka za gospodarstvo, negospodarstvo in finance Janja Bičič je glede rebalansa 2021 pojasnila, 

da časovno ni mogoča niti izvedba postopkov javnega naročanja, z rebalansom pa se prilagajajo 

vrednosti na podlagi realizacije ter prenosov privzetih obveznosti za leto 2022. 
 

Glede predloga Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2022 pa je še pojasnil, 
da lahko pride do določenih sprememb na postavki Medobčinske uprave občin Bovec, Kobarid, Tolmin 

in Kanal ob Soči ter pri Gasilski zvezi Tolmin, saj zadeve tam niso še dokončno usklajene. 
 

Predsedujoči je predlagal, da se glasuje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine 

Tolmin za leto 2021 v obeh obravnavah, saj ni bilo pripomb. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2021, v prvi 
obravnavi. 

 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2021, v drugi 

obravnavi. 
 

 

 
K 4. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin 

za leto 2022, v prvi obravnavi. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2022, v prvi 

obravnavi s pripombami. 
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K 5. točki dnevnega reda. 
 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi VVZ Ilke Devetak Bignami, v prvi obravnavi. 

 
Poročevalca višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič ter ravnateljica VVZ Ilke Devetak 

Bignami Tolmin Martina Kenda. 

 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je predstavil predsednik odbora Peter Kavčič ter stališče 

Statutarno pravne komisije predsednik komisije Grega Rodman. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojnovarstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami, v prvi obravnavi. 

 

Predsedujoči je predlagal, da se odlok sprejme tudi v drugi obravnavi. 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojnovarstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami, v drugi obravnavi. 
 

 

 
K 6. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o soglasju k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega zavoda 

Posoški razvojni center. 

 
Poročevalca direktor Posoškega razvojnega centra Simon Škvor in višja svetovalka za inšpekcijske 

zadeve na Medobčinski upravi občin Bovec, Kobarid, Tolmin in Kanal ob Soči Maja Ipavec Humar. 
 

Stališče Statutarno pravne komisije je podal član komisije Grega Rodman. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Miha Mežnar, Simon Škvor in Matej Skočir. 

 
V razpravi je bilo zastavljeno vprašanje glede 15. člena statuta, in sicer glede pristojnosti direktorja pri 

odločanju o zaposlitvah ter možnosti, da bi občine ustanoviteljice podajale mnenje k zaposlitvam. 
Zastavljeno je bilo tudi vprašanje glede 2. odstavka 30. člena oz. podana je bila prošnja za navedbo 

hipotetičnih primerov glede ustvarjanja primanjkljaja prihodkov pri izvajanju potrjenega programa iz 

registrirane dejavnosti ter ocena finančnih tveganj. Direktor Simon Škvor je odgovoril, da se lahko to 
največkrat zgodi iz naslova refundacije EU sredstev. 

 
Predsedujoči je pozval k odločanju. 
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Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin daje soglasje k spremembam in dopolnitvam Statuta javnega 

zavoda Posoški razvojni center. 

 
 

K 7. točki dnevnega reda. 
 

Razprava in sklepanje o predlogu spremembe cen programov vrtcev v občini Tolmin za leto 

2021. 
 

Poročevalci direktor mag. Matjaž Kos, ki je podal nekaj strateških usmeritev lokalne skupnosti na 
področju predšolske vzgoje, višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič in ravnateljica VVZ Ilke 

Devetak Bignami Tolmin Martina Kenda. 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podal predsednik odbora Peter Kavčič. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Miha Mežnar, Matej Kavčič, Martina Kenda, mag. 

Matjaž Kos in Matjaž Žbogar. 
 

Skozi razpravo so bile podane obrazložitve glede višjih predvidenih sredstev na področju predšolske 

vzgoje v proračunu za leto 2022 ter kritja stroškov s strani države v primeru brezplačnega vrtca za 
drugega ter vsakega naslednjega otroka. Zastavljeno je bilo tudi vprašanje glede oblikovanja cene vrtca 

oz. ali je ta cena glede na naslednje leto realna. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA in 3 glasovi 

PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

o določitvi cene programov v vrtcih Občine Tolmin 

1. člen 

Cene programov v vrtcih na območju občine Tolmin od 1. 12. 2021 dalje (v EUR) znašajo: 

 

 Dnevni program Poldnevni 
program 

Prvo starostno obdobje 550,66 439,26 

Drugo starostno obdobje 409,91 319,43 

Cena neporabljenih živil na dan 
odsotnosti 

1,88 

 

2. člen 

Z dnem uveljavitve tega sklepa preneha veljati Sklep o določitvi cene programov v vrtcih 

Občine Tolmin, številka 011-0029/2020, z dne 10. 7. 2020. 
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3. člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, 

uporablja pa se od 1. 12. 2021. 

 
 

K 8. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Strateškega dokumenta za starejše v občini Tolmin 2021-

2026, Starejši smo in bomo vsi. 
 

Poročevalka mag. Kristina Šturm Leban, pomočnica direktorice CSD Severna Primorska, Enota Tolmin 

ter vodja delovne komisije za pripravo tega strateškega dokumenta. 
 

Dodatne obrazložitve, predvsem glede podanih pripomb na predlog strateškega dokumenta, je podal 
višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič. 

 
Stališče Odbora za družbene dejavnosti je podal predsednik odbora Peter Kavčič. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Miha Mežnar, Karel Laharnar, Boris Leban, mag. 
Kristina Šturm Leban, Matej Kavčič in župan. 

 
Skozi razpravo so bila podana vprašanja glede informiranja o različnih aktivnostih ter podaji bolj 

konkretnih rezultatov o vključenosti v te aktivnosti, izražena je bila problematika revščine starejših ter 

podani so bili rezultati ankete obiska dnevnega centra, če bi bil ta brezplačen. Zastavljeno je bilo 
vprašanje v kakšni fazi je dnevni center ter kakšen je interes v zvezi s tem. 

 
S strani mag. Kristine Šturm Leban in višjega svetovalca za družbene dejavnosti Mateja Kavčiča je bilo 

pojasnjeno, da se bo dnevni center pričel izvajati najprej pilotno začetek prihodnjega leta, po tem bo 

Občina Tolmin preverila rezultate ter na podlagi tega razvijala določene ukrepe oz. nadgradnjo centra. 
 

Župan je še dodatno pojasnil, da je že narejena idejna zasnova za objekt Rdečega križa, da bi se tam 
izvajale te aktivnosti. Upamo tudi na dodatna sredstva s strani Ministrstva za delo, družino in socialne 

zadeve. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 19 članov OS. Člani OS so z 19 glasovi ZA in nobenimi 

glasovi PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
 

Občinski svet Občine Tolmin sprejme Strateški dokument za starejše v občini Tolmin 2021-
2026, Starejši smo in bomo - vsi. 

 
Sklep začne veljati naslednji dan po sprejetju. 

 

 
K 9. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o spremembi cen oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja 

komunalnih odpadnih in padavinskih voda ter ravnanja s komunalnimi odpadki. 

 
Poročevalca višja svetovalka za komunalno gospodarstvo Milena Leban ter Berti Rutar, direktor 

Komunale Tolmin d.o.o.. 
 



9 
 

Stališče Odbora za gospodarske javne službe in promet je predstavil predsednik odbora Oton Bratuž. 
 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 
 

Ob 20.35 je sejo zapustila Maša Klavora. 
 

Predsedujoči je predlagal, da se glasuje o vseh petih predlogih sklepov skupaj. 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in 1 glasom 

PROTI sprejeli naslednje sklepe: 
 

S K L E P  

 
I. 

 
Sprejme se vodarina v višini 0,6932 EUR/m3.  

 
II. 

 

Omrežnina, ki se obračunava glede na zmogljivost priključkov, določenih s premerom 
vodomera, se določi v višini: 

 

  EUR/priključek 

DN20 3,2155 

DN25 9,6465 

DN40 32,1550 

DN50 48,2325 

DN80 160,7750 

DN100 321,5500 

DN150 643,1000 

 
 

III. 

 
Cena storitve javne službe oskrbe s pitno vodo iz I. in II. točke tega sklepa se začne 

uporabljati s 1. 1. 2022. 
 

IV. 

 
Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 
 

 

S K L E P  
 

I. 
 

Sprejme se cena opravljanja storitve javne službe odvajanja komunalne in padavinske 
odpadne vode v višini 0,2787 EUR/m3.  

 

II. 
 

Omrežnina, ki se obračunava glede na zmogljivost priključkov, določenih s premerom 
vodomera, se določi v višini: 
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  EUR/priključek 

DN20 2,3147 

DN25 6,9441 

DN40 23,1470 

DN50 34,7205 

DN80 115,7350 

DN100 231,4700 

DN150 462,9400 

 

 
III. 

 
Cena storitve javne službe odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode iz I. in II. 

točke tega sklepa se začne uporabljati s 1. 1. 2022. 

 
IV. 

 
Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 
 

 

S K L E P  
 

I. 
 

Sprejme se cena opravljanja storitve javne službe čiščenja komunalne in padavinske 

odpadne vode v višini 0,8390 EUR/m3.  
 

II. 
 

Omrežnina, ki se obračunava glede na zmogljivost priključkov, določenih s premerom 
vodomera, se določi v višini: 

 

  EUR/priključek 

DN20 3,5253 

DN25 10,5759 

DN40 35,2530 

DN50 52,8795 

DN80 176,2650 

DN100 352,5300 

DN150 705,0600 

 

 
III. 

 
Cena storitve javne službe čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode iz I. in II. točke 

tega sklepa se začne uporabljati s 1.1.2022. 

 
IV. 

 
Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 

 



11 
 

S K L E P 
 

I. 
Določijo se naslednje cene storitve obvezne občinske gospodarske javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki: 
 

1. Zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov:  

1.1  cena stroškov javne infrastrukture:                 0,0000 €/kg 
  1.2. cena storitev javne službe: 0,2565 €/kg 

2. Zbiranje bioloških odpadkov:  
   2.     2.1 cena stroškov javne infrastrukture:                0,0017 €/kg 

  2.2  cena storitev javne službe: 0,2399 €/kg 

      3.  Obdelava komunalnih odpadkov:        0,2292 €/kg 
      4.  Odlaganje ostankov obdelave komunalnih odpadkov:        0,0214 €/kg 

 
II. 

Na podlagi veljavnega tarifnega sistema se določijo naslednje cene: 
 

1.  za odvoz po posodah: 

 

Posoda 

  

Vrsta  

odpadka 

Cena 

storitve 

€/odvoz 

Cena 

Infrastrukture 

€/odvoz 

Cena skupaj  
€/odvoz 

120l ostanek zbiranje 1,8996 0,0000 1,8996 

  ostanek obdelava 1,9631   1,9631 

  ostanek odlaganje 0,1833   0,1833 

  SKUPAJ: 4,0460 0,0000 4,0460 

240l ostanek zbiranje 3,7992 0,0000 3,7992 

  ostanek obdelava 3,9262   3,9262 

  ostanek odlaganje 0,3666   0,3666 

  SKUPAJ: 8,0920 0,0000 8,0920 

500l ostanek zbiranje 7,9149 0,0000 7,9149 

  ostanek obdelava 8,1795   8,1795 

  ostanek odlaganje 0,7637   0,7637 

  SKUPAJ: 16,8581 0,0000 16,8581 

700l ostanek zbiranje 11,0809 0,0000 11,0809 

  ostanek obdelava 11,4513   11,4513 

  ostanek odlaganje 1,0692   1,0692 

  SKUPAJ: 23,6014 0,0000 23,6014 

900l ostanek zbiranje 14,2468 0,0000 14,2468 

  ostanek obdelava 14,7231   14,7231 

  ostanek odlaganje 1,3747   1,3747 

  SKUPAJ: 30,3446 0,0000 30,3446 

1100l ostanek zbiranje 17,4128 0,0000 17,4128 

  ostanek obdelava 17,9949   17,9949 

  ostanek odlaganje 1,6801   1,6801 

  SKUPAJ: 37,0878 0,0000 37,0878 

5m3 ostanek zbiranje 79,1490 0,0000 79,1490 

  ostanek obdelava 81,7950   81,7950 

  ostanek odlaganje 7,6370   7,6370 
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  SKUPAJ: 168,5810 0,0000 168,5810 

7m3 ostanek zbiranje 110,8086 0,0000 110,8086 

  ostanek obdelava 114,5130   114,5130 

  ostanek odlaganje 10,6918   10,6918 

  SKUPAJ: 236,0134 0,0000 236,0134 

10m3 ostanek zbiranje 158,2980 0,0000 158,2980 

  ostanek obdelava 163,5900   163,5900 

  ostanek odlaganje 15,2740   15,2740 

  SKUPAJ: 337,1620 0,0000 337,1620 

120l organski  8,4480 0,0599 8,5079 

240l organski 16,8960 0,1197 17,0157 

240l embal. 3,7992 0,0000 3,7992 

240l papir 3,7992 0,0000 3,7992 

1100l embal. 17,4128 0,0000 17,4128 

1100l papir 17,4128 0,0000 17,4128 

1100l sveče 17,4128 0,0000 17,4128 

1,23m3 steklo 19,4707 0,0000 19,4707 

1,8m3 embal. 28,4936 0,0000 28,4936 

1,8m3 papir 28,4936 0,0000 28,4936 

1,8m3 tekstil 28,4936 0,0000 28,4936 

3,2m3 embal. 50,6554 0,0000 50,6554 

3,2m3 papir 50,6554 0,0000 50,6554 

7m3 embal. 110,8086 0,0000 110,8086 

10m3 embal. 158,2980 0,0000 158,2980 

10m3 papir 158,2980 0,0000 158,2980 

 
in 

 

 
2. za odvoz po osebah: 

 

  

cena 
storitev 

€/os 

cena infras. 
€/os 

Cena skupaj 

Zbiranje 4,2605 0,0000 4,2605   

Ostanek obdelava 0,9521   0,9521   

Ostanek odlaganje 0,0888   0,0888   

Biološki odpadki 0,5734 0,0041 0,5775   

SKUPAJ: 5,8748 0,0041 5,8789 

 

 
III. 

Cena storitve javne službe ravnanja z odpadki iz I. in II. točke tega sklepa se začne 

uporabljati s 1.1.2022. 
 

IV. 
Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po objavi. 
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S K L E P 
 

I. 
Za uporabnike, ki so gospodinjstva ali izvajalci nepridobitnih dejavnosti, se iz proračuna 

Občine Tolmin določi subvencija najemnino: 

• za biološke odpadke v višini 100 %. 
 

II. 

S tem sklepom določena subvencija se začne uporabljati z uveljavitvijo novih cen ravnanja 
s komunalnimi odpadki v letu 2022. 

 
III. 

Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po objavi. 

 
 

Predsedujoči je predlagal, da se v nadaljevanju seja prekine za 15 min ter nato nadaljuje ob 20.55. 
 

 
K 10. točki dnevnega reda. 

 

Obravnava poročila Nadzornega odbora o nadzoru investicijskih odhodkov Občine Tolmin v 
letih 2019 in 2020. 

 
Poročevalka Milena Velišček, predsednica Nadzornega odbora. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri sta sodelovala Miha Mežnar in župan. 
 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so z 18 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Tolmin se je seznanil s poročilom Nadzornega odbora o nadzoru 
investicijskih odhodkov Občine Tolmin v letih 2019 in 2020. 

 

 
K 11. točki dnevnega reda. 

 
Volitve in imenovanja. 

 

Razprava in sklepanje o predlogu za imenovanje predstavnika Občine Tolmin v Svetu 
zavoda Osnovne šole Simona Kosa Podbrdo. 

 
Poročevalec Tomaž Štenkler, podpredsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 

 
Dodatne obrazložitve je podal direktor mag. Matjaž Kos. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 
 

 
Razprava in sklepanje o soglasju k imenovanju Matjaža Žbogarja za direktorja Zavoda za 

kulturo, šport in mladino Občine Tolmin. 

 
Predstavil se je Matjaž Žbogar, predlagani direktor Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin. 
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Predsedujoči je odprl razpravo, v kateri so sodelovali Karel Laharnar, Matjaž Žbogar in Matej Skočir. 
 

Skozi razpravo so bila Matjažu Žbogarju postavljena vprašanja, in sicer glede združljivosti funkcij ter 
morebitnega odstopa kot člana občinskega sveta. V nadaljevanju so bila postavljena konkretna 

vprašanja o morebitni izgradnji plavalnega centra, ureditvi prostorov mladinskega centra, Kluba 
Tolminskih študentov, izgradnji hostla ter o digitalizaciji rešitev. 

 

Na vprašanja je odgovoril Matjaž Žbogar. 
 

Stališče Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal podpredsednik komisije Tomaž 
Štenkler. 

 

Predsedujoči je pozval k odločanju. 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 

Občinski svet Občine Tolmin v Svet zavoda Osnovne šole Simona Kosa Podbrdo za 
predstavnika Občine Tolmin imenuje Mateja Kavčiča. 

 
 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
 

Občinski svet Občine Tolmin daje soglasje k imenovanju Matjaža Žbogarja za direktorja 

Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin. 
 

 
K 12. točki dnevnega reda. 

 

Premoženjsko pravne zadeve. 
 

Poročevalca višji svetovalec za pravne zadeve Miran Mavri, ki je predstavil predlog za odvzem statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta zemljišču s parc. št. 1181/16, k.o. Most na Soči. 

 

Predsedujoči je odprl razpravo, razpravljavcev ni bilo. 
 

Poročevalec višji svetovalec za pravne zadeve Davorin Simčič, ki je predstavil predlog za odvzem statusa 
grajenega javnega dobra – cesta nepremičnini s parc. št. 493/6, k.o. Tolmin in predlog, da Občina 

Tolmin neodplačno prevzame v last in posest nepremičnino s parc. št. 1/4 k.o. Ponikve. 
 

Stališče Odbora za gospodarstvo je podal predsednik odbora Matej Skočir. 

 
Predsedujoči je odprl razpravo, razpravljavcev ni bilo. 

 
Predsedujoči je pozval k odločanju. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  
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S K L E P 
 

 
I. 

 
Zemljišču s parcelno št. 1181/16 v izmeri 61 m2, k. o. 2246 Most na Soči, ki je lastnina 

Občine Tolmin, z zaznamovanim statusom grajeno javno dobro lokalnega pomena - cesta, 

se odvzame status grajeno javno dobro lokalnega pomena - cesta. 
 

II. 
 

Pri zemljišču iz I. točke tega sklepa se dovoli izbris zaznambe ID 22149477, da ima 

zemljišče status grajeno javno dobro lokalnega pomena - cesta. 
 

III. 
 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi na oglasni deski in na spletni strani Občine 
Tolmin. 

 

 
 

Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 

S K L E P 
 

 
I. 

1. Nepremičnini s parc. št. 493/6 k.o. 2248 Tolmin, se odvzame status javnega dobra – 
grajeno javno dobro – cesta.  

2. V preostalem delu, ki se nanaša na izvzem širšega dela parc. št. 493/2 (po parcelaciji 

parc. št. 493/7), del parc. št. 534/68 in manjši del parc. št. 534/144, vse k.o. Tolmin, se 
predlog za odvzem statusa javnega dobra zavrne.  

 
II. 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi na oglasni deski in na spletni strani Občine 

Tolmin. 
 

 
Predsedujoči je ugotovil, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
 

Občinski svet Občine Tolmin soglaša, da Občina Tolmin neodplačno prevzame v last in 
posest  nepremičnino s parc. št. 1/4 k.o. Ponikve. 

 

 
 

K 13. točki dnevnega reda. 
 

Vprašanja in predlogi. 

 
Peter Kavčič je kot predsednik Odbora za družbene dejavnosti postavil vprašanje glede imenovanja širše 

javnosti za člane strokovnih svetov Zavoda za kulturo, šport in mladino Občine Tolmin, o katerem je 
odbor razpravljal in sklepal na 11. seji, 9. 9. 2021. Župan nato na predlog delovnega telesa imenuje 
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predstavnike. Za člana Strokovnega sveta za šport je župan imenoval drugega kandidata, kot ga je 
predlagal odbor. Petra Kavčiča je zanimalo, ali je tukaj prišlo do napake in kako se bo zadeva lahko 

popravila. Mnenja je, da župan ne sme zamenjati kandidata, temveč bi moral odbor ponovno odločat o 
tem. 

 
Župan je pojasnil, da predstavnike imenuje na predlog odbora, z dvema predlogoma se je strinjal, z 

enim ne. V občinski športni zvezi deluje veliko športnih društev in klubov, dva od petih predlaganih 

članov sta že prihajala iz vrst NK Tolmin, odbor je predlagal še tretjega člana iz teh vrst. Zdelo se mu je 
nesprejemljivo, da bi toliko članov prihajalo iz enega kluba, zato je tretjega kandidata imenoval iz 

drugega kluba, tj. Kajak klub Soških elektrarn. 
 

Boris Leban je pohvalil ureditev povezovalne poti pod Brajdo ter poti med Tumovim drevoredom in 

trgovskim centrom. Izrazil pa je pobudo, predvsem s strani starejših, da bi bilo zaradi enega od odsekov, 
ki je precej strm, potrebno postaviti ograjo zaradi lažjega spuščanja po tej poti. 

 
Borut Rovšček je pojasnil, da bi bilo bolj primerno urediti pot po sosednji parceli, ki je bolj položna, 

vendar lastniki parcel niso šli v prodajo. Glede ograje je sicer mnenja, da je verjetno ne bo možno 
postaviti, saj zraven kosijo travnike in bi jih to oviralo, vseeno pa se bo zadeva preverila. 

 

 
24. seja Občinskega sveta Občine Tolmin je bila zaključena ob 22.35. 

 
 

 

 
mag. Matjaž Kos,                Uroš Brežan,  

direktor občinske uprave               župan 
 

 
 

 

 
 

 
 

Zapisala: 

Janja Čebokli 


